
 

Radna Bożena Wojciechowska – Zbylut - złożyła 1 interpelację w sprawie wymiany piasku 

w piaskownicy na placu zabaw przy ul. Wodnej oraz rozważenia możliwości zainstalowania tam 

zamykanej piaskownicy.  

 

Wiceprzewodnicząca Gerda Król- złożyła 1 interpelację w sprawie podjęcia działań w kierunku 

skuteczniejszego  egzekwowania zakazu parkowania na deptaku ul. Katowickiej.  

 

Wiceprzewodnicząca Gerda Król- złożyła 2 wnioski: 

1. w sprawie „stanowiska władz miasta wobec medialnych informacji o poszukiwaniu przez 

TAURON Ciepło Katowice nabywcy na aktywa ciepłownicze. Co stanie się wówczas 

z programem likwidacji niskiej emisji, czy nowy nabywca będzie ten program kontynuował na 

terenie 8 miast konurbacji śląsko – dąbrowskiej, w tym naszej gminy?” 

 

2. w nawiązaniu do przyjętego w drodze uchwały Rady Miejskiej Lokalnego Programu Rewitalizacji 

do 2023 roku,  radna  wskazując na budynki gminne zlokalizowane w centrum miasta 

(ul. Katowicka 9a i Katowicka 20) złożyła wniosek o udzielenie informacji, czy podmioty 

powiadomione o możliwości skorzystania z dofinansowania w wysokości 85% na 

termomodernizację budynków w ramach kompleksowej likwidacji niskiej emisji „skorzystały 

z takiej okazji i możliwości, biorąc pod uwagę fatalny stan techniczny budynków.” 

 

Radna Zofia Pogoda - złożyła 3 interpelacje: 

1. w sprawie utworzenia przystanku „na żądanie” przy ul. Wojska Polskiego  dla linii  nr 201 (przed 

skrętem na ul. Ceramiczną) celem poprawy bezpieczeństwa uczniów Salezjańskiego Zespołu 

Szkół Publicznych Don Bosko. W przypadku braku takiej możliwości  radna sugeruje „ustawienie 

znaku ograniczającego prędkość lub zamontowanie progu spowalniającego.” 

 

2. w sprawie uporządkowania alejek w Parku Heiloo, zwłaszcza usunięcie warstwy piasku 

zalegającej po okresie zimowym. 

.  

 

3. w sprawie zamontowania tablicy na klepsydry na filarze wiaduktu kolejowego  przy ul. Wojska 

Polskiego w kierunku skrzyżowania z ul. Katowicką.  

 

Radna Zofia Pogoda - złożyła 1 zapytanie – „kto wydaje zezwolenie i pobiera opłaty za umieszczanie 

banerów – reklam na nasypie wzdłuż torowiska linii tramwajowej nr 9 od wiaduktu, aż do budynku 



 

 

mieszkalnego przy ul. Wojska Polskiego”. Radna nadmienia, iż  „mieszkańcom nie podobają się reklamy 

klubów nocnych”. 

 

Radny Łukasz Respondek - złożył 2 zapytania: 

1. w sprawie „kosztów obsługi kancelarii prawnej reprezentującej gminę, dotyczących procedur 

związanych z wygaszaniem mandatów radnych Dawida Kostempskiego i Bartosza Karcza.” 

Radny prosi o informację, jakie koszty z tego tytułu  poniosło miasto  do dnia 24 czerwca 2019 r. 

 

2. w sprawie udzielenia informacji „czy gmina ma zamiar kontynuować wydawanie „Rocznika 

Świętochłowickiego”? Jeżeli nie – radny prosi o podanie powodu takiej decyzji. 

 

Radny Łukasz Respondek - złożył 1 interpelację w sprawie remontu nawierzchni jezdni (poprzez 

uzupełnienie ubytków) oraz udostępnienia schodów dla mieszkańców osiedla na Górze Hugona. 

 

Radna Dorota Wichura – złożyła 1 zapytanie – „czy nauczyciele biorący udział w ogólnopolskim 

strajku pracowników oświaty otrzymają rekompensatę za utracone w tym czasie wynagrodzenie?” 

 

Radna Dorota Wichura – złożyła 4 interpelacje: 

1. w sprawie naprawy „umocowania pokrywy włazu kanalizacyjnego znajdującego się na 

ul. Chorzowskiej naprzeciw bramy wjazdowej nr 1 do Szpitala Powiatowego.” 

 

2. w sprawie zabezpieczenia pustostanu przy ul. Świdra 12, stanowiącego zagrożenie dla 

mieszkańców. 

 

3. w sprawie ustawienia ławek przy ul. Krasickiego na odcinku od przystanku tramwajowego 

linii nr 7 do ul. Zubrzyckiego  

 

4. w sprawie pomalowania klatki schodowej w budynku przy ul. Ks. Michalskiego 2 oraz 

zamontowanie tam drzwi wejściowych. 

 

Radny Jacek Kamiński  - złożył  2 zapytania: 

1. w sprawie zamontowania znaku zakazu zatrzymywania się na ul. Łagiewnickiej (jadąc od strony 

Łagiewnik) na wysokości ul. Wiechaczka i Sportowej 

 



 

 

2. w sprawie działań poczynionych przez miasto w kierunku obrony swojego dobrego imienia 

w kontekście wpisów zamieszczonych na jednym z portali społecznościowych w projekcie pt. 

„Henryk:ujawnia” na temat wykorzystania urlopów w celu przygotowania się do egzaminu 

radcowskiego radnych: Dawida Kostempskiego oraz Bartosza Karcza. 

 

Radny Dawid Malcherek  - złożył 1 zapytanie – dlaczego w sali gimnastycznej Szkoły Podstawowej  

nr 8 zamiast klimatyzacji (zaplanowanej w ramach  projektu  pt. „Klimatyzacja i oświetlenie sali 

gimnastycznej Szkoły Podstawowej nr 8 , przy ul. Wiśniowej” w ubiegłorocznym Budżecie 

Obywatelskim) zamontowano wentylację mechaniczną i czy taka wentylacja spełnia  zadania 

klimatyzacji? 

 

Radny Adam Jankowiak – złożył podziękowanie za wykonanie wiaty przystankowej przy 

ul. Krasickiego. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


